
STAROSTWO POWIATOWE 
w Nowym Mieście Lub. 

ul.Rynek 1
13-300 NOWE MIASTO LU B.
tei.(066)472 42 20. fax (066)472 42 22 Nowe Miasto Lubawskie, dnia 16 czerwiec 2020r.

ZDP-11.033.14.2020

Szanowny Pan 

Wojciech Kozłowski 

Radny Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim

W związku z Pana interpelacją z dnia 07 maja 2020r. przekazujemy odpowiedzi od 
wójtów gmin wchodzących w skład Powiatu Nowomiejskiego.

Z poważaniem
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Jerz/cJ& pliński

Otrzymują:

1. Adresat.
2. A/a.
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Biskupiec, 28 maja 2020r.

Starostwo Powiatowe 

w Nowym Mieście Lubawskim 

ul. Rynek 1

13-300 Nowe Miasto Lubawskie

W odpowiedzi na pismo znak ZDP-11.033.18.2020 z dnia 15 maja 2020r. ( które wpłynęło do 
tut. Urzędu w dniu 20 maja 2020r.) w zakresie pytań dotyczących współfinansowania i prowadzenia 
zadań inwestycyjnych informuję , co następuje:

Na dzień dzisiejszy udzielenie odpowiedzi na otrzymane pytania staje się wręcz niemożliwe. 
Powyższy stan powodowany jest kilkoma okolicznościami. Mianowicie nie możemy deklarować 
współfinansowania inwestycji nie znając planów Powiatu co do ich realizacji na terenie naszej gminy. 
Bez posiadania wiedzy dotyczącej planów Powiatu oraz kwot o jakie Powiat występuje do Gminy nie 
ma możliwości złożenia wiążącej deklaracji.

Po przedstawieniu zamierzeń i zapoznaniu się ze szczegółowymi planami Powiatu dotyczącymi 
inwestycji drogowych jakie Powiat zamierza realizować na terenie Gminy Biskupiec będziemy mogli 
wypracować stanowisko w tej kwestii.

Dodatkowo nie jest nam szczegółowo znana treść Planu Rozwoju Sieci Dróg Powiatowych 
Powiatu Nowomiejskiego na lata 2020-2024 oraz postęp prac związanych z przygotowywaniem 
inwestycji do realizacji w tym m.in. dotyczące dokumentacji technicznej, pozwoleń etc.

Ponadto rok 2020 jest rokiem trudnym, dla finansów wszystkich samorządów. Panujący w kraju 
stan epidemii oraz bardzo niepewna sytuacja rozwojowa choroby zmuszają samorządy w całym kraju 
do korygowana swoich planów i zamierzeń na trwający rok 2020. Dlatego też stanowisko Gminy 
Biskupiec w kwestiach współfinansowania inwestycji powiatowych będzie określone po 
skonkretyzowaniu planów przez Powiat.



Wó j t  G m i n y  K u r z ę t n i k
ul. G runw aldzka 39, 13-306 K urzętnik woj. w arm ińsko-m azursk ie  
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Kurzętnik, dnia 29 maja 2020r.
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Andrzej Ochlak 
Starosta Nowomiejski
ul. Rynek 1
13-300 Nowe Miasto Lubawskie
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W nawiązaniu do przesłanego pisma w dniu 15 maja 2020r. (wpływ 19.05.2020r.) w 

sprawie udzielenia odpowiedzi na zadane pytania w przedłożonej interpelacji na sesji Rady 

Powiatu w dniu 7 maja 2020r. informuję, że Gmina Kurzętnik zamierza współfinansować 

przeprowadzenie inwestycji na drogach powiatowych zlokalizowanych na terenie naszej 

gminy. Ponadto w ciągu dalszym podtrzymujemy stanowisko partycypacji w kosztach 

realizacji danego przedsięwzięcia w wysokości 50 % kosztów poniesionych przez Powiat.

Odnośnie wskazania zadań inwestycyjnych uwzględnionych w Planie rozwoju sieci 

drogowej dróg powiatowych powiatu nowomiejskiego na lata 2020 - 2024 informuję, że w 

pierwszej kolejności na terenie gminy Kurzętnik powinny zostać przebudowane następujące 

drogi powiatowe:

1. Droga powiatowa nr 1319N Nowe Miasto Lub. -  Kaługa na odcinku Kurzętnik -  

Kaługa.

2. Droga powiatowa nr 1248N gr. woj. (Ciche) -  Nielbark -  gr. woj. (Brzozie) na 

odcinku Tereszewo -  Nielbark.

3. 1323 N Kacze Bagno -  Sugajenko.

Otrzymują:
1. Adresat;

2. a/akta.

mailto:urzad-gminy@kurzetnik.pl
http://www.kurzetnik.pl


GMINA NOWE MIASTO LUBAWSKIE

Mszanowo, 26.05.2020 r.

Znak: RD.7226.24.2020

- A °-
Pan Andrzej Ochlak

Starosta Powiatu Nowomiejskiego 

ul. Rynek 1, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie

Szanowny Panie Starosto,

Odpowiadając na Państwa pismo z dnia 15 maja 2020 r. (data wpływu: 19.05.2020 r.), 

znak sprawy ZDP-11.033.18.2020 związane z wniesioną na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 

2020 r. interpelacją informuję co następuje.

Zamierzamy współfinansować przeprowadzenie inwestycji na drogach powiatowych, 

które przebiegają na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie.

Jeżeli chodzi o zadania wskazane w „Planie Rozwoju Sieci Dróg Powiatowych Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2020 -  2024” jako priorytetowe do realizacji w pierwszej kolejności 

wyznaczamy następujące zadanie: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1270N Radomno- 

Rakowice -  Zajączkowo Lubawskie na odcinku Radomno-Pustki”

Deklarujemy wsparcie finansowe w wysokości 50% wkładu finansowego Powiatu 

Nowomiejskiego niezbędnego do realizacji ww. inwestycji. Będziemy wdzięczni za 

umieszczenie przedmiotowego zadania w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego już w roku 2021 lub 2022.

Z poważaniem.

Gmina Nowe Miasto Lubawskie, ul. Podleśna 1,13-300 Mszanowo 
Tel. 56 47 26 300, fax. 56 47 26 305
e-mail: .jrzac1(5>gmmanml.pl 

www.Rminanml.pi

http://www.Rminanml.pi


WÓJT GMINY 
GRODZICZNO

Grodziczno dnia 2020-06-08

Starostwo Powiatowe 
w Nowym Mieście Lubawskim 

ul. Rynek 1 
13-300 Nowe Miasto Lubawskie

W odpowiedzi na pismo z dnia 15 maja 2020 roku w sprawie złożonych 
interpelacji na posiedzeniu Rady Powiatu, uprzejmie informuję, że Gmina Grodziczno 
przez ostatnie lata uczestniczyła we współfinansowaniu inwestycji drogowych na 
drogach powiatowych na terenie gminy Grodziczno i nie tylko. W dalszym ciągu 
jesteśmy gotowi współuczestniczyć finansowo w przebudowie dróg na terenie gminy 
Grodziczno, a wysokość udziału w kosztach realizacji inwestycji będzie uzależniona 
od wielkości pozyskanych środków zewnętrznych, między innymi z Funduszu Dróg 
Samorządowych przez Powiat Nowomiejski i naszych możliwości finansowych w 
danym roku.
Pragnę zauważyć, że wszystkie odcinki dróg powiatowych zawarte w Planie rozwoju 
sieci drogowej dróg powiatowych powiatu nowomiejskiego, a zlokalizowane na 
terenie gminy Grodziczno wymagają przebudowy lub generalnego remontu.
Należy wziąć pod uwagę, iż ze względów finansowych Samorządów nie jesteśmy w 
stanie realizować tylko inwestycji drogowych. Dlatego też w pierwszej kolejności 
powinny być realizowane te odcinki dróg, na których jest największe natężenie ruchu 
oraz istotne potrzeby komunikacyjne. Pragnę zauważyć, iż bezzwłocznej przebudowy 
wymaga droga Mroczenko - Montowo na odcinku Lorki-Grodziczno.
Wyrażając swoja opinię dotyczącą wkładów finansowych samorządów gminnych, 
podkreślić należy, że sama wysokość wkładu poszczególnych gmin nie może 
decydować o kolejności przebudowy dróg na terenie powiatu, gdyż prowadziłoby to 
do tego, że gminy bardziej zamożne otrzymywałyby inwestycje nie zawsze konieczne 
do przeprowadzenia w pierwszej kolejności.

z poważaniem

ir Tomasz Szczepański


